



## NOTULEN WERKOVERLEG

16 februari 2023 20.00 uur Schalm Oude Keuken

### 1. **Opening en Mededelingen (Tineke)**

De notulen van 19 januari worden goedgekeurd.

Binnengekomen stukken/mededelingen:

- Bijeenkomst rioloptimalisatie Kerkstraat; betrek DR bij route omleiding. Communicatie loopt via de Schakel.
- Voorzitter CC De Schalm neemt afscheid vanwege einde termijn/verhuizing. Er is tijdelijk een nieuwe voorzitter.
- Ontvangen "Mooi zo Goed zo" memo van ContourdeTwern. Eventueel kunnen wij bewoners doorverwijzen na afwijzing van aanvraag via Verrijk je Wijk.
- Bijeenkomst met Rik Grashoff, wethouder inzake brief buslijn 9 is gepland op woensdag 15 maart 15.30 uur. Ben, Kees, Marius, Roland, Sjef en Tineke zullen aanwezig zijn.
- Overleg met de Dorpswethouder op 8 juni is een avondafspraak geworden.
- Projectenoverleg met ambtenaar: er is een nieuwe werkwijze vanuit gemeente; omgevingsmanagers en wijkregisseurs vormen samen één team voor Berkel-Enschot en Udenhout en Biezenmortel.

### 2. **Maandelijks overleg gemeente/werkgroep verkeer (Roland)**

Men is in afwachting van opvolging van de projectmanager.

### 3. **Gebiedsontwikkeling Oostflank (Roland en Kees)**

Op 23 januari is een overleg geweest met Dorpsraad Udenhout en Coöperatie Biezenmortel; er wordt n.a.v. deze bijeenkomst een notitie voorbereid. Op 14 februari is een vervolgoverleg geweest met de gemeente. Hierbij is de gemeente ingegaan op de door Berkel-Enschot, Udenhout en Biezenmortel gestelde vragen. Tevens bleek hier dat behandeling in de gemeenteraad wordt uitgesteld naar de zomer en dat er naar verwachting ook een nieuwe versie van het koersdocument komt.

Er is goede overeenstemming met de andere dorpen. Er zijn zorgen over verkeersafwikkeling en haalbaarheid economisch agrarisch buitengebied. Er is een bijeenkomst geweest met o.a. een landschapsarchitect en omgevingsmanagers. We hebben vragen en zorgen over het station; waarom is locatie BE station verdwenen uit het koersdocument? Blijkbaar moet men eerst problemen met het spoor in Vught aanpakken. Mogelijk is de realisatie pas in 2028 2030. Argument voor locatie Udenhout is omdat Udenhout centraler ligt t.o.v. andere dorpen en de recreatiegebieden.

We willen eerst gedegen onderzoek voordat een besluit genomen wordt m.b.t. de stationslocatie en de verkeerskundige consequenties van keuzes/voorgestelde richtingen in het koersdocument. O.a. verkeersonderzoek naar aansluiting Koningsoordlaan richting Kreitenmolenstraat/N65 en minder verkeer in de Kreitenmolenstraat.

Mogelijk willen we onze zorgen uitspreken richting pers en politiek. Dit kan door een uitnodigingsbrief (zie bijlage voor de belangrijkste vragen/pijnpunten vanuit Berkel-Enschot/de dorpen) naar de politieke partijen en mogelijk de pers opzoeken.

Willen we contact opnemen met gemeente Oisterwijk? Mogelijk plannen wij een integraal overleg als wij het nieuwe koersdocument hebben ontvangen.

### 4. **Stakeholdersoverleg Koningsoord (Roland)**

- We hebben een kaartje ontvangen. Aan Brevierstraat wordt gewerkt. Koningsoord en gezondheidscentrum moeten bereikbaar blijven.
- Plaats waar grote zaal komt wordt niet verhard.

- Enschtotse Tuinen: de keuze voor betonnen klinkers is gemaakt na een enquête onder bewoners. Opties waren a) met betonklinkers alles (wegen, trottoirs, groen, speelgelegenheden) in het voorjaar klaar of b) nog ruim 6 maanden wachten op de gebakken klinkers. Bewoners willen niet nog maanden in de bouwrommel zitten dus keuze voor betonnen klinkers. De gemeente is in die keuze meegegaan ondanks dat er in het bestek gebakken klinkers voorgeschreven stonden.
- Zebrapad bij De Wever: een 2<sup>e</sup> zebrapad vindt de verkeersdeskundige niet goed. Oplossing is “de oversteek” op een verhoging plaatsen. De Wever betaalt gedeeltelijk mee.

#### **5. WDR-overleg (Roland en Willem)**

Er is een bijeenkomst op 22 februari.

#### **6. Werkgroep Communicatie (Laura)**

- Laura heeft assistentie aangeboden gekregen van Ben en Wilma. Wilma heeft inloggegevens voor website.
- Input voor jaarverslag graag voor 1 maart aanleveren.
- Er moeten pagina's worden toegevoegd aan de website. Contact opnemen met Webkracht om nieuwe tegel aan te maken. Eerst bedenken wat voor structuur erop moet komen. Laura, Ben en Wilma plannen een bijeenkomst.
- Evaluatie Concordia is uitgesteld.

#### **7. Werkgroep Verrijk je Wijk / Financiën (Sjef)**

- Verantwoording 2022 is verstuurd naar gemeente.
- Aanvraag bewonersbudget 2023 is gedaan bij de gemeente.
- Kascontrole volgt.

#### **8. Planteam Koningsoord (Voorhof) (Roland)**

Er is een bijeenkomst geweest op 15 februari. Inrichtingsplan is afgesloten. Er waren veel vragen. Uiteindelijk waren omwonenden tevreden. Er is veel gesproken over problemen met parkeren. Verkeersdeskundige heeft een presentatie gegeven. Volgens hem is er voldoende parkeerplaats. Scholen gaan communiceren met ouders. Er komt nog een nieuwe presentatie. Eerst wordt het bestemmingsplan opnieuw doorgerekend, daarna gaat het nog naar Provincie en daarna kan men nog bezwaren aantekenen. Mogelijk volgt volgend jaar bouw van de school. Mogelijk komen er problemen voor tijdelijk parkeren tijdens de bouw.

#### **9. Werkgroep Zorg en Welzijn (Wilma en Tineke)**

- Update Dorpswijzer: aanvraag financiering Thebe is afgewezen. De kosten zijn hoog. We gaan toch weer proberen om financiën van gemeente te krijgen. Dorpsraad is akkoord dat Dorpswijzer wordt gedrukt.
- Update Platform Welzijn: DB-leden zijn aangemeld voor bijeenkomst wijkgerichte bewustwording en voorbereiding op ouder worden – Ggoud.
- Update Koffietijd: donderdagochtend start waarschijnlijk in april 4<sup>e</sup> groep voor personen met klein sociaal netwerk voor gezellige ochtend met lunch.
- Update vrijwilligerswebsite: [vrijwilligerstilburg.nl/berkelenschot](http://vrijwilligerstilburg.nl/berkelenschot).

#### **10. Werkgroep Jeugd (Willem en Marius)**

- Verslag AMV: er waren weinig omwonenden. Signalen komen toch wel bij begeleiding binnen en bij de Druiventros zelf. Kinderen hebben behoefte aan activiteiten. Ze worden betrokken bij bijvoorbeeld Carnaval. Taal is lastig en er is weinig plaats bij internationale taalklas.
- Binnenkort afspraak met R-Newt. Mogelijk komen er meer uren voor BE.

#### **11. Commissie Duurzaamheid (Anton)**

Geen opmerkingen.

**12. Werkgroep Evenementen (Anja en Ben)**

- Bijeenkomst evenementenbeleid 25 januari bij gemeente. Verslag ontvangen. Inventarisatie is geweest. Locaties voor BE aangewezen. Locatie matrix is niet bindend. Andere initiatieven voor bijeenkomsten kunnen nog worden aangevraagd. Bijvoorbeeld locatie sportvelden of locatie Koningsoord.
- Meet up: DR-leden zijn aanwezig geweest bij CC De Schalm. Er komt een nieuwe bijeenkomst in juni 2023.
- Gedecoreerden: Concordia en Gildes zijn aanwezig op zaterdag 29 april.

**13. Werkgroep Veiligheid (Willem)**

- Veiligheidsdag 17 juni 2023 op Koningsoord. Datum is bepaald door politie. Zij zullen aanwezig zijn. Draaiboek moet worden uitgebreid.
- Buurtpreventie: één persoon wil stoppen met buurtpreventie.

**14. Actiepuntenlijst (Anton)**

Aangepast.

**15. Activiteitenkalender (Anja)**

Aangepast.

**16. Rondvraag**

- Roland: monitorgroep ligt stil; bijvoorbeeld herinrichting Molenstraat, problemen Brevierstraat. Actie gevraagd aan omgevingsmanager. Zij zal informeren bij afdeling Ruimte.
- We hebben afscheid genomen van Laura.

**17. Sluiting**